
                             Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Dúbravke 

                                                      konaného dňa 28.11.2024 

 

Prítomní: starosta obce – Ing. Stanislav Bajužik 

                Poslanci OZ -  Ing. Miroslav Bajužik, Viliam Červenák, Bc. Daniela Hüblerová,      

                                        Ing. Marek Gaľa, Mgr. Peter Novák, Mgr. Lukáš Šaffo 

                Hlavný kontrolór – Ing. Jozef Figľar 

 

Neprítomný: Radovan Melník 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa, určenie navrhovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad – 

schvaľovanie 

5. VZN o nakladaní s odpadmi – Dodatok – zber textilu – schvaľovanie 

6. VZN o miestnej dani z nehnuteľností – schvaľovanie 

7. Sadzobník úhrad za krátkodobý nájom majetku obce – schvaľovanie 

8. Príprava  nadchádzajúcich kultúrnospoločenských akcií 

9. Informácia o prebiehajúcich projektových zámeroch 

10. Rôzne 

11. Návrh na uznesenie 

12. Záver 

 

K jednotlivým bodom programu: 

1. Otvorenie zasadnutia 

Obecné zastupiteľstvo otvoril a viedol starosta obce Ing. Stanislav Bajužik. Privítal všetkých 

zúčastnených poslancov a ospravedlnil neprítomného Radovana Melníka a oznámil, že Ing. 

Marek Gaľa príde v priebehu zasadnutia. Pri prítomných piatich poslancoch starosta 

skonštatoval, že sú uznášaniaschopní. Oboznámil ich s programom zasadnutia a spýtal sa, či 

niektorý z poslancov chce niečo doplniť do programu. Keďže poslanci nemali k programu 

žiadne námietky, starosta ich hneď vyzval k hlasovaniu za  program. Všetci poslanci 

odsúhlasili program zasadnutia. 

2. Zapisovateľ – Ľ. Vartašová, 

Navrhovateľ – Bc. Daniela Hüblerová 

Overovatelia – Ing. Miroslav Bajužik, Mgr. Lukáš Šaffo 

 



3. Kontrola plnení uznesení: 

Starosta obce informoval, že z mimoriadneho zasadnutia ohľadom  poverenia podpísania 

zmluvy za vytvorenie nového Spoločného obecného úradu a centra zdieľaných služieb, 

odovzdal a čaká na vyzvanie podpisu zmluvy o vytvorení nového Spoločného obecného 

úradu. 

4. VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad 

Pri jednotlivých VZN a poplatkoch starosta poslancom v krátkosti vysvetlil potrebu zvýšenia 

sadzieb a metodiku určenia výšky jednotlivých poplatkov. Vzhľadom na to, že k danej 

problematike sa konala pracovná porada, na ktorej boli prerokované jednotlivé VZN,  

poslanci nemali k týmto VZN  námietky.  Pri následnom hlasovaní o zmene a výške poplatku 

za komunálne odpady, hlasovali všetci prítomní poslanci za zmenu poplatku. 

5. VZN o nakladaní s odpadmi – Dodatok – zber textilu 

Pri VZN o nakladaní s odpadmi poslanci schvaľovali dodatok k tomuto VZN týkajúci sa 

zberu textilu. Vzhľadom na zmenu zákona je obec povinná zabezpečiť od 01.01.2025 zber 

textilu. Poslanci jednohlasne schválili tento dodatok. 

6. VZN o miestnej dani z nehnuteľností 

Starosta  informoval poslancov aj o potrebe úpravy sadzieb pri dani z nehnuteľností 

a pozemkov vzhľadom na to, že tieto neboli upravované od roku 2012 mimo daní za ornú 

pôdu. Vzhľadom na nepriaznivú prognózu podielových daní a zmenách pri financovaní 

materských škôl, nastáva výpadok príjmov obcí. Aj to bol jeden z hlavných dôvodov úpravy 

výšky sadzieb miestnych daní. Jednotlivé sadzby sú uvedené v príslušnom VZN. Po rozprave 

k tomuto bodu dal starosta hlasovať za predložené VZN. O 17,20 hod. sa prezentoval 

poslanec Ing. Marek Gaľa. Následne poslanci schválili úpravu poplatku za miestne dane 

jednohlasne. 

7. Sadzobník úhrad za krátkodobý nájom majetku obce 

Pri sadzobníku za nájom  kultúrneho domu sa zohľadňovali ceny za energie, vybavenosť 

kuchyne. Poslanci súhlasne odhlasovali zmenu sadzobníka úhrad za krátkodobý nájom 

majetku obce. 

8. Príprava nadchádzajúcich kultúrnospoločenských akcií 

Starosta obce hovoril o prichádzajúcich akciách, ako sú MIKULÁŠ 05.12.2024, NOVÝ ROK 

je pripravovaný na 04.01.2025 a OBECNÝ PLES bude 25.01.2025. Taktiež sa poďakoval 

poslancom za účasť a pomoc pri akcii ÚCTA K STARŠÍM, ktorá dopadla  úspešne. 

9. Informácia o prebiehajúcich projektových zámeroch 

Starosta informoval poslancov o aktuálnej situácii pri jednotlivých rozbehnutých projektoch: 

- Rekonštrukcia a zateplenie MŠ – aktuálne prebieha VO na zhotoviteľa stavby. 

- Rozšírenie vodovodu v obci Dúbravka – časť Komanica – 29.11.2024 bude zasadať 

rada KSK, kde by mali schváliť finančné prostriedky na tento projektový zámer. 

- Nakladanie s odpadmi – zakúpenie traktora s príslušenstvom – je po formálnej stránke 

skontrolovaný a je v poriadku a čaká sa, či bude schválená dotácia. 



- Obnova dediny – revitalizácia parku pri OcÚ – žiadosť je skontrolovaná a čaká sa na 

rozhodnutie. 

 

10. Rôzne 

Starosta podal žiadosť o výrub stromov v MŠ. Pri náhradnej výsadbe pomôže so stromčekmi 

pán Ing. Miroslav Eľko, ktorý prispeje so sadenicami lipy. 

Ing. Marek Gaľa sa pridal do rôzneho s poznámkou, že na cintoríne chýba osvetlenie. Starosta 

poprosil poslanca Gaľu o prípravu podkladov, resp. typu svietidiel a následne sa bude daná 

problematika riešiť. Taktiež oznámil poslancom, že boli sťažnosti od občanov kvôli  

krádežiam na cintoríne, kde neváhali ukradnúť veniec, či chryzantémy. 

Dopravný inšpektorát v Michalovciach informoval obec o plánovanej inštalácii dopravného 

zrkadla na križovatke smer Bánovce nad Ondavou. 

Poslanec Mgr. Peter Novák navrhol starostovi jednorázovú úpravu platu s navýšením o 25% 

na 60% platu na obdobie jedného mesiaca (november),  hradeného vo výplatnom termíne 

december 2024. Následne sa plat vráti do pôvodnej výšky. Poslanci jednohlasne hlasovali  za 

úpravu platu. 

11. Návrh na uznesenia 

Keďže sa už nikto neprihlásil do rôzneho, starosta vyzval navrhovateľku Bc. D. Hüblerovú, 

aby predniesla všetky uznesenia na schválenie. Poslanci súhlasne hlasovali za uznesenia. 

12. Záver  

V závere zasadnutia sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným poslancom, pozval ich 

na posledné zasadnutie, ktoré sa uskutoční 17.12.2024 v dennom stacionári a zasadnutie 

o 18,00 hod. ukončil. 

 

V Dúbravke, 28.11.2024 

Zapísala: Ľ. Vartašová 

 

                                                                                                  Ing. Stanislav Bajužik 

                                                                                                    starosta obce 

 

Overovatelia:  

                     Ing. Miroslav Bajužik              .................................................... 

 

                      Mgr. Lukáš Šaffo                    ..................................................... 

 


